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Verslag: Klankbordgroepsbijeenkomst Middeldiepstraat  

Datum:  Dinsdag 5 maart (18:30 t/m 20:00)  

Aanwezig:  Cor Geluk, Wesley Sneijder, Omar Laghzaoui  

   Gijs van der Leeden, Stef Struijk, vanwege privacy niet weergeven (x4) 

Afwezig:  Marko Redelijkheid  

Status:   concept (klankbordgroep geeft nog een reactie) 

 

Inleiding 

Op 5 maart vond de eerste klankbordgroep plaats voor de omwonenden aan de Middeldiepstraat. 

Tijdens deze bijeenkomst zijn diverse belangrijke belangen en ideeën besproken om de omgeving te 

verbeteren, rekening houdend met de behoeften en zorgen van de buurtbewoners. 

Input klankbordgroep  

Tijdens de klankbord zijn verschillende belangrijke reacties gegeven: 

1. Multifunctioneel Gebruik van de Open Plek 

De open plek in de omgeving wordt momenteel veel gebruikt als speelplaats. Het is van 

groot belang dat bij eventuele ontwikkelingen dit gebruik behouden blijft of zelfs wordt 

versterkt.  

2. Vergroening van de Omgeving 

De aanwezigen waren het erover eens dat de omgeving een stuk groener mag worden. De 

aanwezige hittestress moet worden verminderd door meer groen toe te voegen. 

3. Maximale Hoogte Referentie 

De brandweerkazerne werd genoemd als referentie voor de maximale hoogte van mogelijke 

nieuwe ontwikkelingen. Hierdoor wordt rekening gehouden met de bestaande bebouwing 

en de karakteristieken van de omgeving.  

4. Wederopbouw Monument 

Er is gesproken over de mogelijkheid van het integreren van een wederopbouw monument 

in het project, om historische waarde toe te voegen aan de omgeving. 

5. Parkeerproblematiek en Buurtfunctie 

Het tekort aan parkeergelegenheid in de wijk is erkend als een groot probleem. Een 

parkeerplein kan niet alleen de parkeerdruk verlichten, maar ook een buurtfunctie vervullen 

voor voorzieningen en verschillende typen voertuigen. 

Actiepunten 

Na een uitgebreide bespreking zijn de volgende actiepunten vastgesteld: 

• JENG verzamelt de ingebrachte foto’s en zal tot een ‘’moodboard - verzameling van 

sfeerbeelden’’ proberen te komen die belangrijk zijn voor de locatie en dit presenteren in de 

2e klankbordgroep.  

• JENG gaat aan de slag met de input en brengt dit terug tot 3 schetsen (maquettes) waarin de 

besproken input wordt verwerkt. Op basis van de schetsen wordt een voorkeursvariant 

gekozen. Belangrijke uitgangspunt is het programma i.v.m. de haalbaarheid van het project.  
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• De volgende klankbordgroep vindt plaats op 23 april om 18:30.  

Conclusie 

De klankbordgroep bijeenkomst is de eerste stap in het proces van in totaal drie klankbordgroep 

bijeenkomsten. De input dient als leidraad voor verdere ontwikkelingen. Er is een duidelijke wens 

om de omgeving te verbeteren met respect voor de behoeften en historische context van de buurt. 

 

Dit verslag met het onderstaande beeldmateriaal geeft een beknopte samenvatting van de 

belangrijke punten die zijn besproken tijdens de klankbordgroep bijeenkomst. Het dient als een 

referentie voor verdere stappen om tot een ontwerp te komen, dat onderdeel is van het 

stedenbouwkundig kader. 

 


